

超撥水玻璃鍍膜

Hydro Glass Coating

透過在車窗上塗上撥水塗層後，會形成一層有效的撥水膜。

塗層可填補車窗表面的微細凹凸，防止水膜形成。即使下雨，水滴也能快速迅速流走，從而保持駕駛視野清晰並提升行車安全。

By applying a water-repellent coating to car windows prevents water buildup by filling surface imperfections. Even in rainy conditions, water droplets can swiftly flow away, ensuring clear visibility and enhancing driving safety.

優點 Advantages

提升視野清晰度
Enhances Driving Visibility

防光暈干擾
Anti-Glare Protection

防污易潔
Cleaning Convenience

推廣價 Special Offer

\$1,580

加購水撥即可享 **7折** 優惠及免費安裝服務

Purchase additional wiper blades to enjoy a **30%** discount and free installation

Terms and Conditions

此優惠不適用於天窗或天幕。
This offer does not apply to sunroofs or panoramic roofs.

意美九龍有限公司保留修訂優惠條款及細則之權利並恕不另行通知。
Motor Image Kowloon Limited reserves the right to amend the terms and conditions of the offer at anytime without prior notice.